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او ضمن اظهار بی اطلاعی از میزان دقیق این افزایش آن را به طور متوسط حدود ۲۷ مگابیت بر ثانیه اعلام کرد| در حوزه

ارتباطات ثابت وضع خوب نیست.

وزیر ارتباطات و فن آوری اطلاعات ایران؛ 

عیسی زارعپور، وزیر ارتباطات و فن آوری اطلاعات ایران در حاشیه جلسه هیئت دولت گفت:

سرعت اینترنت افزایش یافته است.

به گزارش اسپادانا خبر و به نقل از ایسنا، او ضمن اظهار بی اطلاعی از میزان دقیق این افزایش آن را به طور متوسط حدود
۲۷ مگابیت بر ثانیه اعلام کرد.

او گفت:

البته در حوزه ارتباطات ثابت وضعمان خوب نیست و این را بارها گفتهایم. یک پروژه زیربنایی را دنبال میکنیم و آن فیبر نوری
منازل و کسب و کارهاست که خوب پیش میرود و در هفته دولت هم شاهد افتتاح پروژه فیبر نوری منازل و کسب و کارها در

چند شهر خواهیم بود.

در روزهای اخیر نیز گفت: اختلال اینستاگرام وی در مورد

این اختلال بر اثر یک مشکل فنی بوده است. دوشنبه درمسیر تامین ترافیک بعضی از پلتفرم های خارجی مشکلی به وجود آمده
 در حال بررسی سهوی یا عمدیبود که چند ساعته هم حل شد. شرکت زیرساخت هم اطلاعیه ای دراین خصوص داده بود.

بودن این اتفاقات هستیم. کسی به دنبال اختلال نیست. با مسببان هر اختلالی که عمدی باشد با شدیدترین
شکل ممکن برخورد میشود.
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